

<p style="text-align: center;">《2009 年海上移動式鑽探裝置構造和設備章程》</p> <p style="text-align: center;">Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009</p> <p style="text-align: center;">(2009 MODU Code)相關決議案列表</p>						
項次	決議案號	標題	適用船舶	性質	決議案連結	備註
1	MSC.407(96)	2009 年海上移動式鑽探裝置構造和設備章程之修正 Amendments to the Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009 (2009 MODU Code)	2012 年 1 月 1 日 以後建造之 海上 移動式鑽探裝置	章程修正	連結	
2	MSC.435(98)	2009 年海上移動式鑽探裝置構造和設備章程之修正 Amendments to the Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009 (2009 MODU Code)	2012 年 1 月 1 日 以後建造之 海上 移動式鑽探裝置	章程修正	連結	
3	MSC.506(105)	2009 年海上移動式鑽探裝置構造和設備章程之修正 Amendments to the Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009 (2009 MODU Code)	2012 年 1 月 1 日 以後建造之 海上 移動式鑽探裝置	章程修正	連結	

<p style="text-align: center;">《2009 年海上移動式鑽探裝置構造和設備章程》</p> <p style="text-align: center;">Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009</p> <p style="text-align: center;">(2009 MODU Code)相關決議案列表</p>						
項次	決議案號	標題	適用船舶	性質	決議案連結	備註
4	MSC.547(107)	<p>2009 年海上移動式鑽 探裝置構造和設備章 程之修正</p> <p>Amendments to the Code for the Construction and Equipment of Mobile Offshore Drilling Units, 2009 (2009 MODU Code)</p>	<p>2012 年 1 月 1 日 以後建造 之 海上 移動式鑽 探裝置</p>	章程修正	連結	